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Vraag Antwoord

U stelt voor om voor een bedrag van €500.000 aandelen Stedin te verwerven. Op 
welke wijze en waarom bent u tot deze omvang gekomen (en bijv. niet meer of 
minder)?

De € 500.000 is een keuze en mag dus hoger of lager zijn. Deze bijdrage is niet 
afgestemd in provinciaal verband maar is wat wij nu redelijk vinden om bij te dragen.

Het blijkt ook deels in lijn te liggen met bij ons bekende gemeenten die ook willen 
investeren.

Kunt u aangeven wat het historisch dividendrendement zou zijn geweest tegen de 
nu voorliggende waardering incl. verwatering van de aandelen? 

Dit kunnen wij niet zo aangeven.

In het verleden werd 50% van het positieve resultaat uitgekeerd in dividend.   

Een rendement van 4% per aandeel of hoger was gewoon. 

Voorwaarde van het Rijk om in te stappen is wel dat het percentage van de winst dat 
uitgekeerd wordt aan aandeelhouders de eerste jaren flink lager wordt.  Hierdoor kan 
er meer winst naar het eigen vermogen van Stedin gaan om weer in te kunnen zetten 
voor financiering.

Mocht Stedin binnen 10 jaar geslaagd zijn om alle investeringen te doen kan er weer 
teruggegaan worden naar het 50% uitkeren van de winst aan aandeelhouders. 

Het rendement kan dan vanaf 2035 weer terug naar 4% al denken wij dat het reëler is
dat dit nog 15 of 20 jaar gaat duren.  

Tot die tijd zal het rendement lager zijn. Wij verwachten tussen de 0,7% en 2,7%


